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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  

MAGISTRÁT HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY  

KOMISE RHMP PRO ICT  

ZÁPIS  

z  jednání Komise RHMP pro ICT  

č.  05 ze dne 9.  7 .  2019 

Účastníci: 

Přítomni Ondřej Kallasch (předseda), Michal Šorel, David Vorlíček, Ladislav Tobiáš, Jan 
Žáček, Radomír Nepil, Petr Říha, Petra Burdová Markéta Horská (tajemnice) 

Omluveni Jan Rambousek, Zdeněk Zajíček 

Neomluveni  

Hosté Ivo Vašíček 

 
 

Program: 

1) Úvod O.Kallasch 

2) Rozvojový tisk Městské policie (ISMP) O.Kallasch 

3) Strategie ICT hlavního města Prahy na období 2019-2025 – (draft) I.Vašíček 

4) Střednědobý plán digitalizace agend MHMP D.Vorlíček 

5) Smlouva o poskytování služeb podpory provozu aplikací P.Burdová 

Projednáno:  

1) Úvod 

Jednání zahájil předseda komise O. Kallasch, hlasováním o programu jednání komise, schválení hostů. 

Hlasování: 7-0-0 (pro-proti-zdržel se). Schváleno. 

2) Rozvojový tisk Městské policie (ISMP) 

17:05 jednání komise se zúčastnila Petra Burdová. 

Ke stanovenému termínu pro doplňující dotazy a připomínky, žádné jsme neobdrželi, byla rozeslána 
servisní smlouva. Hlasování proběhlo Per rollam. 

Shrnutí hlasování per rollam:  

 

Šorel - zdržel se 

Vorlíček - Ano 

Tobiáš - Ano 

Kallasch - Ano 

Říha – Ano 

Burdová – Ano 

Zajíček – Nehlasoval 

Žáček – Nehlasoval 

Rambousek – Nehlasoval 

Nepil – Nehlasoval 
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Hlasování: 5-0-1-4 (pro-proti-zdržel se-nehlasovali). Komise se nevyjádřila. 

 
3) Strategie ICT hlavního města Prahy na období 2019-2025 – (draft) 

 
I.Vašíček uvedl projednávaný bod, seznámil členy komise dokumentem Strategie ICT hlavního města 
Prahy na období 2019-2025, účelem dokumentu je určení či potvrzení hlavní cílů budování a provozu 
informačních systémů hlavního města Prahy. Cíle předchozí schválené koncepce provozu a rozvoje 
informatiky MHMP do roku 2019 nebyly zcela naplněny, stávající strategie ICT hlavního města Prahy 
na období 2019 až 2025 na tyto záměry navazuje a již schválené strategie potvrzuje. Podrobnější 
způsob realizace požadovaných cílů je uveden v dílčích dokumentech, které již existují a jsou uvedeny 
v přílohách. V některých oblastech budou dílčí strategie a koncepce teprve vytvářeny, což dokument 
předjímá. Probíhá zpracování podrobné prováděcí koncepce ICT navazující na tento materiál s 
plánovaným termínem dokončení 9/2019. 
 
Diskuze: 
I.Vašíček: využití NIA pro celkové řešení ověřování identity občanů při vyřizování agend v rámci MHMP.  
Dopracování akčního plánu. 
Nepil: Kdy bude vyhotoven akční plán? 
Vašíček: akční plán bude vždy nafázován na jeden rok a bude k dispozici v září. 
 

Usnesení: 

„Komise ICT bere na vědomí předložený materiál s názvem Strategie ICT hlavního města Prahy na 
období 2019-2025, který je součástí přílohy zápisu a doporučuje Radě HMP pokračovat v jeho rozvoji 
včetně akčního plánu“ 

 

Hlasování: 8-0-0 (pro-proti-zdržel se). Schváleno. 

 
4) Střednědobý plán digitalizace agend MHMP 

 

D. Vorlíček uvedl projednávaný bod. Magistrát řeší v rámci své působnosti každý den značné množství 
podnětů, žádostí atd. podaných občany či různými organizacemi. V současné době naprostá většina 
těchto podání probíhá papírovou formou ať už při osobní návštěvě úřadu, či zasláním vyplněného 
formuláře poštou či emailem na podatelnu. Takto podané žádosti mohou obsahovat neúplné či špatně 
vyplněné údaje, následně ruční přepis těchto podání do informačních systémů představuje nadměrnou 
administrativní zátěž pro značný počet zaměstnanců úřadu. Kompletní digitalizace bude kvůli své 
náročnosti a zásahu do výkonu agend trvat poměrně dlouho. Proto chceme započít změnu postupnými 
kroky, tak, abychom co nejméně omezili stávající provoz úřadu, a zároveň abychom již vytvářeli 
prostředí napomáhající digitalizaci a hlavně přinášející občanům viditelné výsledky a přínosy. 
Elektronizace formulářů podání zefektivní proces zahájení řízení a tím mimo jiné pozitivně ovlivní 
způsob komunikace s veřejností a zároveň sníží administrativní zatížení pracovníků úřadu. V rámci 
předkládaného plánu tedy chceme řešit v první fázi příjem elektronických podání, v následujících fázích 
pak postupnými kroky digitalizaci celých agend. 

 
Diskuze: 

D.Vorlíček: je požadována obrovská součinnost ze strany ředitelů sekcí a odborů a podpora ředitelky 
MHMP. 

Nepil: předchozí pokusy ztroskotaly na legislativních změnách. V analýze je vhodné se zaměřit hlavně 
na národní legislativu. Iniciativa je správná, ale je nutné brát velmi v úvahu právní stránku, tak aby tady 
nebylo plno elektronických formulářů a nikdo je nepoužíval. 

D.Vorlíček: Harmonogram je spíše pesimistický, ale když zvolíme agilní přístup je možné dosáhnout i 
dřívějších termínů. 
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Nepil: Na poměry magistrátu je to realistický odhad, který vychází ze znalosti prostředí.  

Šorel: je k dispozici analýza kolik a jakých formulářů občané používají? 

Kallasch: ano, takovou analýzu máme k dispozici. 

 

Komise RHMP pro ICT bere střednědobý plán digitalizace agend MHMP na vědomí. 

 

5) Smlouva o poskytování služeb podpory provozu aplikací 

 

P.Burdová uvedla projednávaný bod, seznámila členy komise s tiskem R-33059. Podstatou 
předkládaného záměru je tak schválení smluvního vztahu, kterým by byly potřebné služby zajištěny 
(mobilní a webové aplikace). Návrh smlouvy podrobně upravuje poskytované služby, přičemž klade 
důraz na zajištění jejich vysoké odborné úrovně a zároveň obsahuje i účinné mechanismy kontroly výše 
nákladů HMP, které budou vynakládány na tyto služby. 

 

Diskuze: 

Žáček: roční podpora pro Smartprague.eu – proč převyšuje o tolik? 

Burdová: jde o zajištění podpory a vývoje. 

Burdová: není aktualizovaná tabulka zdroje rozpočtu, můžeme zcela vypustit z důvodové zprávy.  

Kallasch: pro městské části je možné realizovat služby prostřednictvím CMK. 

Burdová: rozvoj se bude řešit samostatnou smlouvou nebo objednávkou. 

Burdová: cena je i za další činnosti ve vztahu ke Smartprague.eu (web + projektová kancelář). Dojde k 
opravě důvodové zprávy. 

Žáček: proč je u Mojepraha.cz i vývoj? Kolik bude stát podpora od teď do budoucna? 

Burdová: tako bylo rozpočtováno na období, pak už tam jsou pouze částky provoz a podpora. 
81tis/měsíčně. 

Nepil: Mojepraha.cz je myšleno obsahový rozvoj, po stránce aktualizace, nikoli vývojem. Opět osobní 
náklad na marketing. Mělo by se jednat o ústřední aplikaci, která integruje ostatní. 

Žáček: Změňte.to budou tam ještě nějaké provozní náklady? 

Burdová: Ano, pokud bude vývoj může dojít i k navýšení provozních nákladů. 

Vorlíček: je nutné vnímat rozdělení dvou problematik, kolik co stojí a pak mechanismus smlouvy. Za X 
let došlo ke svěření několika systémů do rukou OICT. OICT potřebuje uhradit náklady na to co mu bylo 
svěřeno. Jedna věc je mít mechanismus rámcové smlouvy aby měly jednotné garance a SLA. A druhá 
věc je jednou měsíčně si udělat na komisi součet kolik za jakou aplikaci bylo vynaloženo prostředků.  

Kallasch: tabulka slouží pro přehled kolik za kterou aplikaci  

Vorlíček: je to také vyjádření toho že svěřování do OICT myslíme vážně. 

 

Usnesení:  

„Komise ICT doporučuje radě HMP tisk R-33059, který je součástí přílohy zápisu ke schválení“ 

Hlasování: 8-0-0 (pro-proti-zdržel se). Schváleno. 

 

Zasedání se uskutečnilo od 17:00 do 18:17 hod. 

 
Termín příštího řádného jednání byl stanoven na 6. 8. 2019 v 17.00 hodin, respektive dále pak každé 
druhé úterý v měsíci. 



4 
 

Ověření zápisu: 

 Jméno Datum Podpis 

Zapsala Markéta Horská 9.7.2019  

Schválil Ondřej Kallasch   

 
 


